

# Styremøte 28 august 2017 hos Bente Ørndal

## **Sak 3 2017/18:** Terminliste

Setter opp kommende sesongs kretsrenn, TD til kretsrennene og lagledere for vinterens nasjonale arrangementer. Forslaget blir lagt frem på lagledermøte.

## **Sak 4 2017/18:** Lagledermøte

Lagledermøte settes til 18 september, Taverna kl 1900. Saker til lagledermøte: Overnatting på sommer NM i regi av kretsen, interesse for trener 2 kurs. Info fra klubbene, terminlista, foreldrekurs, TD/arrangørkurs-kurs.

## **Eventuelt:**

Det diskuteres om foreldre og støtteapparat skal ha fellesbekledning for å profilere kretsen. Konklusjon blir evt ei lue med kretsens logo på.

Kretsen har en del sponsoravtaler som skal reforhandles etter sesongen 2017/18. I tillegg ser det ut til at kretsen kan dra i land noen gode sponsoravtaler fra 2018.

Det er ønske fra utøvere på teamet om å ha en collegegenser med sponsorer forbruk ved premieseremonier. Der kan det også være plass til evt. egne eller klubb sponsorer. Leif undersøker.

Forbundet har midler til disp. dersom kretsen kan lage et samarbeid med skytterlagene om skytetrening. Dette er rettet mot junior og senior, men kan også rettes mot yngre utøvere. Tas opp på lagledermøte.

Forslag til prioritering av søknader til arrangement blir lagt frem.

Neste styremøte 2. oktober kl 1900 storsteien.